
Referat bestyrelses møde Faaborg Sejlklub  
   d.  11-11 2019  

Nyt fra Formanden  
1.a Nyt Klubhus tegninger 
Byggeudvalget har fremlagt tegninger til bestyrelsen, bestyrelsen har nikket til de 
foreløbige tegninger og udvalget arbejder videre med fondansøgninger og kommunen. 
De foreløbige tegninger er vedhæftet referatet 
 
1.b Vores fremtidige deltagelse i Sejlsportsligaen 
Der bliver sendt indbydelse ud til møde omkring Faaborg Sejlklubs deltagelse i 
sejlsportsligaen. Der kommer mere information i mail til alle klubbens medlemmer 
 
1.c Indbrud i jolle lokale 
Der har været indbrud i jolleskuret og der er blevet stjålet TV i træningslokalet og 10 VHF 
radioer 
 
1.d Skal vi arbejde på ungdoms NM i 2021 
Vi arbejder videre med at få NM til Faaborg i 2021 
 

Hjemmeside og Sejlerskole Sune orienterer 
2.a Status på Sejlerskolen 
Teoretisk dueligheds undervisning er startet op og der er 20 elever på holdet 
 
2.b Hjemmeside 
Intet nyt 
 

Hus, bro og plads orienterer 
3.a Nils orientere om div. 
Der bliver lagt et lille skriv i alle både på land, hvor reglerne i brorelementet bliver listet op, 
klubstander, gummiben på fortøjninger osv. 
                                       

Kapsejlads Søren orienterer 

4.a  Søren orientere om div. 
Kapsejlads bøjer er blevet taget ind og vil blive efterset inden foråret 
 
4.b Eventuelt Wafair jolle 
Vi arbejder videre med muligheden for afholdelse af Wafair DM 
 

Aktivitetsudvalg Theresa orienterer 

5.a Theresa orienterer om div. 
5.b Afrigger fest.  
Årets afrigger fest gik rigtig godt og der blev festet, i alt var 77 deltagere. Vi opfordre flere 
af klubbens medlemmer til at deltage næste år 
 

Økonomi Gudrun.    
Gudrun er fraværende  
 

Ungdom Marianne orienterer 
7.a Marianne orienterer. 

Hen over vinteren afholdes der fysisk træning, vintersejlads og åben svømmehal 
 
Næste møde.  09-12 


